

Protokoll Styrelsemöte Radioklubben ALPHA

Datum:2025-07-27

1. Mötets öppnande. Ordförande Jonny Bringås förklarade mötet öppnat.
2. Närvarande: Jonny Bringås, Nils-Erik Larsson, Leif Jörgensen, Börje Andersson och Göran Adebörn.
3. Val av justerare: Leif Jörgensen.
4. Godkännande av Dagordning: Dagordningen godkändes.
5. Senaste mötesprotokoll: Lästes igenom
6. Mötesfrågor:
 - 6.1. Utfall av kurs instegscertifikat: Vid provtillfället godkändes Micke, Jonny, Magnus och Stefan. Två kunde tyvärr inte komma till provtillfället. Dessa får göra provet den 11 augusti i Gagnef.
 - 6.2. Field Day: Vi beslutade att anordna en Field Day 23 augusti. Vid dåligt väder gör vi träffen 30 augusti. Klubben gör reklam för träffen på olika FB-forum. Vi ska ha passning på kanal 8 samt VHF och UHF repetrarna. Träffen blir vid vindkraftsparken nära Ljungåsen. Leif gör en vägbeskrivning som bifogas inbjudan. Klubbmedlemmar tar med grillar och kol.
 - 6.3. Försäljning av antennkabel: För att förbättra klubbens ekonomi beslutades att sälja Koaxkabel.
 - a. RG213: 25:-/m för icke medlemmar. 20:- för medlemmar.
 - b. RG58: 10:-/m för icke medlemmar. 8:- för medlemmar.Vi bör också lägga ut annonsen för T2LT antennen vi säljer. Göran fixar detta.
 - 6.4. Röjning vid Repeaterstugan: Leif och Stefan gör detta jobb så snart som möjligt. Stefan har röjsåg. Den skadade björken bör också sågas ned vid lämpligt tillfälle.
 - 6.5. Kris och Beredskapsplan: Jonny och Börje sammanställer detta dokument och presenterar det för kommunens berörda.
 - 6.6. Föreningsbidrag: Jonny ska fråga kommunen när ansökan för föreningsbidrag ska vara inlämnad. Två olika datum har angetts från kommunen. Ansökan till VB-energi om eventuell sponsring skickades in för länge sedan. Inget svar har kommit. Jonny ska stöta på.
7. Rapport från kassören: I kassan finns idag 5970:-
8. Övriga Frågor:

8.1 Vi ska tillsammans med SK4DM bistå med radiooperatörer i ett rally den 6 september. SK4DM är ansvarig organisatör av detta arrangemang.

8.2 Sambandsövning: 10 april kl.16.30 samlas vi vid kommunhuset i Smedjebacken. Mera information kommer på FB.

8.3 Vi diskuterade om vi ska ha en egendomsförsäkring för repeater-stugan och utrustningen. Göran har kollat tidigare men det blir för dyrt för oss. Jonny ska kolla med Ludvika kommun som arrenderar marken redan kan ha en försäkring.

9. Mötets avslutande: Ordförande tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet.

Göran Adebörn

 SIGNED VIA ILOVEPDF
2DD73BBE-3A57-4612-9569-2B74D88E8EA6

.....
Göran Adebörn

Sekreterare

Justeringsman

Leif Jörgensen

 SIGNED VIA ILOVEPDF
497EE1BC-E2EA-412B-BA7B-1E315043A479

.....
Leif Jörgensen